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Protokoll	9-2020	fört	vid	styrelsemöte	med	Svenska	Pudelklubbens	Centralstyrelse		
den	9	juli,	kl	19.00–21.50	via	videolänk	

	
Närvarande:		 Fredrik	Nilsson,	ordförande		
	 Lena	Petri,	vice	ordförande	
	 Freddie	Gudmunds	Dandemar	
	 Mona	Plånborg	Grenholm	
	 Sonja	Hagelberg		
	 Beatrice	Utterström	
	 Charlotte	Sandell	
	 Christina	Anehagen	
	 Denise	Lundholm	
	 Anna	Johansson,	suppleant	
	 Malin	Hult,	suppleant	
	 Aleksandra	Palumbo,	suppleant	
	 Susanne	Gustafsson,	adjungerad	kassör	
	
Anmält	förhinder:	 	
	

Vid	protokollet:	 Sonja	Hagelberg	
	 Innehåller	§§	116–131	
	
	
	
§	116	Mötets	öppnande	
Ordförande	Fredrik	Nilsson	hälsade	alla	välkomna.	
	
	

§	117	Fastställande	av	dagordning	
Dagordningen	fastställdes.	
	
	

§	118	Val	av	justerare	
Mötet	valde	Anna	Johansson	till	justerare.	
	
	
§	119	Föregående	mötesprotokoll	
Protokoll	nr	8-2020	gicks	igenom,	godkändes	och	lades	till	handlingarna.	
	
	
§	120	Ekonomi	
Ekonomin	ser	bra	ut.	
Beslutade	att	mejlet	om	medlemssiffror	från	SKK	ska	gå	både	till	Susanne	Gustafsson	och	Christina	
Anehagen.	Uppdrogs	till	Christina	Anehagen	att	be	SKK	skicka	dubbelt.	
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Beslutade	att	bokföra	varuförsäljningen	i	sin	helhet	och	inte	dela	upp	den	på	olika	produkter.	
Möjlighet	finns	att	ändå	ta	ut	rapporter	från	webbshopen.	Beslutade	att	ett	konto	gäller	för	
inbetalning	på	webbshoppen.	
	
Undersökning	angående	byte	av	bank	fortgår.	Fredrik	Nilsson	och	Susanne	Gustafsson	stämmer	av.	
	
Bokföringsprogrammet	”Visma	eEkonomi	Smart”	är	inköpt.	
	
	
§	121	Medlemsrapport	
3205	medlemmar	den	1	juli.		
Uppdrogs	till	Malin	Hult,	Christina	Anehagen,	Charlotte	Sandell	och	Freddie	Gudmunds	Dandemar	
att	ta	ansvar	för	ny	text	och	bilder	i	brevet	till	nya	pudelägare	och	nya	klubbmedlemmar.	
	
	
§	122	AU-beslut	
Kuvert,	godkännes	att	vi	köpt	dem.	 	
	
	

§	123	Kommittéer		
a)	Avelskommittén	

• RAS.	Framflyttning	till	2022	godkänd.		
• Christina	Anehagen,	Malin	Hult,	Beatrice	Utterström	och	Charlotte	Sandell	har	haft	möte.	

Beslut	taget	att	inte	lätta	på	reglerna	för	valphänvisningen,	utan	följa	SPKs	regler	trots	
svårighet	med	meritering	av	avelshundarna	på	grund	av	coronapandemin.	

• Arbetsbeskrivning	på	gång.	
• Ny	enkät	om	pudelns	hälsa	planeras.	
• Grupp	på	sociala	medier	kommer	att	skapas.	
• Möte	med	avelsrådet	planerat	till	i	början	av	augusti	för	att	diskutera	samarbete.	

	

Beslutade	att	avelskommittén	får	undersöka	hunduppfödarutbildning	för	pudel.	
	
b)	Kommittén	för	information,	media	och	marknadsföring	
Facebook/Instagram	
Många	besökare	på	Facebook.	
	
Uppdrogs	till	Lena	Petri	att	tala	med	SKK	om	att	inbetalning	till	dem	är	krångligt.	Beslutade	att	
mejlen	om	fel	skickas	till	SKK.	Beslutade	att	vi	skickar	brev	till	SKK	CS	om	att	det	inte	fungerar	och	vill	
ha	hjälp.	Uppdrogs	till	Christina	Anehagen	att	skriva	till	medlemsavdelningen	om	annat	format.	
	
-	Hemsida	
212	artiklar	är	sålda	och	171	beställningar	är	lagda.	Valphänvisningssidan	är	ny.		
Uppdrogs	till	Malin	Hult	och	webbgruppen	att	komma	med	förslag	på	inloggning	för	olika	
intressegrupper.	
	
-	Nyhetsbrev	
Beslutade	att	vi	under	ett	år	provar	att	utöka	för	antalet	mejladresser	och	betala	för	2.500	mejl	för	
även	riktade	utskick,	till	olika	målgrupper	tex	nya	medlemmar,	uppfödare	(tidigare	beslutat).	
Uppdrogs	till	Charlotte	Sandell	att	kontakta	SKK	angående	lista	på	pudeluppfödare.	Uppdrogs	till	
Lena	Petri	att	kontrollera	uppgraderingar	av	plattformen	för	mejladresserna.	
	
-	Pudelnytt	
Uppdrogs	till	Mona	Plånborg	Grenholm	att	kontakta	Annica	Gripencreutz	och	Ulrika	Gill	för	att	jobba	
vidare	i	gruppen	hur	man	bäst	lägger	upp	Pudelnytt	när	det	gäller	färgnumret	3/2020.	Uppdrogs	till	
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Mona	Plånborg	Grenholm	att	skriva	en	text	om	vad	som	gäller	för	annons	om	pudelns	färger	i	
Pudelnytt.	
	
c)	Marknadsföringsgruppen	
Freddie	Gudmunds	Dandemar	har	skickat	en	välkomsttext	till	SKK	medlem.	Uppdrogs	till	Freddie	
Gudmunds	Dandemar	att	kontakta	Åsa	Björkeblad	om	att	gamla	texten	fortfarande	ligger	kvar.	
Medlemmar	får	rabatt	på	ProPet	genom	att	skicka	bild	på	medlemskort.	Satchmos	svarar	senare	om	
det	är	ok	även	för	dem.	Kontraktet	har	postats	och	ska	skrivas	under.	
Tilltänkt	foderleverantör	för	sponsring	vill	veta	vad	vi	vill	ha	till	varje	utställning.	Uppdrogs	till	Fredrik	
Nilsson	och	Freddie	Gudmunds	Dandemar	att	fråga	avdelningarna	vad	de	vill	ha	och	att	boka	tid	i	
augusti	med	foderleverantören.	Avtal	klart	till	1	januari.		
	
Uppdrogs	till	Freddie	Gudmunds	Dandemar	om	ny	variant	av	film,	t.ex.	hopklipp	av	befintligt	
material.	
	
d)	Utställningskommittén	
Pudelnationalen	är	godkänd.	Nytt	datum	20–21	juli	2021.	Beslutade	att	Pudelnationalens	
ansvarsområden	blir	tre:	utställning	(Fredrik	Nilsson	ansvarar),	Pudel-SM	(samordnare	Beatrice	
Utterström)	och	huvudsamordnare	(Aleksandra	Palumbo).	
Uppdrogs	till	Lena	Petri	att	kontakta	Lena	Tellberg	angående	manual	till	Pudelnationalen.	
	
e)	Kommittén	för	arbetande	pudlar	
Kommittén	har	börjat	planera	sitt	jobb	där	huvudmålet	är	att	visa,	väcka	och	ge	inspiration	om	hur	
mångsidig	våra	pudlar	är.	
	
	

§	124	Rapporter	
Ordförande	Fredrik	Nilsson	

• Förslag	om	utskick	till	avdelningarna	(info	när	vi	har	styrelsemöte;	Charlotte	Sandell	skriver	
om	RAS)	
	

Övriga	ledamöter	
	

Susanne	Gustafsson:		
• Försäkringsbrevet.	Skickas	till	avdelningarna.	
• Arkivering:	Besvarat	av	Sonja	Hagelberg.	

	
	

§	125	Inkomna	skrivelser	
	

Nr.	 Ärende	 	Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	
upp/	
sammanfattning	

1	 Info	från	
Utställningskommitt
én	

1a	bilaga	-	§	69	
Specialklubbar	

1b	bilaga	-	§	73	
Specialklubbar	

Skickad	till	
avdelningarna	och	
utställnings-
kommittén	

	

2	 Nytt	beslut	från	CS	-	
Covid-19	

2a	bilaga	-	Info	till	
SKKs	klubbar	-	CS	
beslut	22	juni	

Skickad	till	
avdelningarna	och	
webbmaster	
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Nr.	 Ärende	 	Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	
upp/	
sammanfattning	

3	 Beslut	från	
Disciplinnämndens	
sammanträde	
20200529	

3a	bilaga	-	Beslut	
63-2020	

Skickad	till	
avdelningarna	och	
avelskommittén	

Berör	ej	pudel		

4	 SKK	CS	protokoll	5-
2020	

4a	bilaga	-	SKK	CS	
protokoll	5	2020	

Skickad	till	
avdelningarna	och	
avelskommittén	

	

5	 Arkivplan	och	
ansvarsförsäkring	

	 Fråga	från	SPK	
södra		

	

6	 Sommarbrev	från	
Utställningskommitt
én	

6a	bilaga	-	
Sommarbrev	från	
UtstK	1	juli	2020	

Skickad	till	
avdelningarna,	
avelskommittén	
och	utställnings-
kommittén	

Uppdrogs	till	
Anna	Johansson	
att	svara	SKK	att	
vi	inte	har	några	
ändringar.	

7	 Rasklubbstorget	och	
Stockholm	
Hundmässa	2020?	

	 Skickad	till	
avdelningarna,	
webbmaster,	
avelskommittén	
och	valphän-
visningen	

		

8	 Skrivelse	från	SPK	
södra	ang	Zoom	

	 	 Vi	svarar	att	
Teams	är	gratis.	
Det	fungerar	och	
vi	
rekommenderar	
detta	i	stället.	
Uppdrogs	till	
Beatrice	
Utterström	att	
göra	en	lathund	
att	lämna	ut.	

9	 Att	vidarebefordra	
till	era	rasklubbar	

9a	bilaga	-	Utskick	
specialklubbar	
sommaren	2020	

Skickad	till	
avdelningarna,	
avelskommittén,	
utställnings-
kommittén,	
webbmaster	och	
valpförmedlingen	
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Nr.	 Ärende	 	Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	
upp/	
sammanfattning	

10	 Remissomgång	2	-	
Regler	för	nosework	

10a	bilaga	-	SNWK	
Utskick	remiss	2	
regelrevidering	
2022	slutgiltig	

Skicka	till	
avdelningarna	

	

Uppdrogs	till	
kommittén	för	de	
arbetande	
pudlarna	att	
skicka	ut.	

11	 Fråga	från	medlem	 	 	 Uppdrogs	till	
Charlotte	Sandell	
att	svara	att	
dispens	inte	
medges.	

12	 Uppdatering	av	t-
shirts	och	fundering	
på	tygväskorna	

	 Uppdrogs	till	Lena	
Petri	att	svara.	

Vi	tar	till	oss	
frågeställningen	
angående	
miljöpolicy	

	
	

§	126	Protokoll	från	avdelningarna	
Norra:	-	
Västra:	protokoll	nr	7-2020,	årsmötesprotokoll	2020	
Mellan:	-	
Södra:	protokoll	nr	8-2020	
	
	

§	127	Protokoll	från	SKK	
Direkt	från	SKK:	CS	5-2020.	
Alla	ledamöter	hade	till	mötet	fått	en	sammanställning	med	utdrag	av	aktuella	SKK-protokoll	från	
Sonja	Hagelberg	för	genomläsning:	DK	nr	3-2020	och	UtstK	nr	3-2020.	
	
	

§	128	Övriga	frågor		
Inga.	
	
	

§	129	Finns	det	något	som	inte	får	offentliggöras	innan	justering?	
Nej.	
	
	

§	130	Kommande	möten	
•	11	augusti	(telefon-/videolänksmöte)	
	•	8	september	(telefon-/videolänksmöte)	
	•	8	oktober	(telefon-/videolänksmöte)	
	•	24–25	oktober	verksamhetskonferens	
	•	8	december	(telefon-/videolänksmöte)	
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§	131	Avslutning		
Fredrik	Nilsson	tackade	ledamöterna	och	avslutade	mötet.	
	
	

Vid	protokollet:	

	

	 ___________________________	 	

Sonja	Hagelberg	

	

Justeras:	

	

	 ___________________________	 	 	___________________________	 	

Fredrik	Nilsson,	ordförande	 Anna	Johansson,	av	mötet	vald	justerare	


